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Aan: College van B&W 

 Postbus 250 
 6440 AG Brunssum 
 

Afschrift aan: VVD-leden 

 Pers 
 

Brunssum, 23 juli 2024 

 
Betreft: Vragen op grond van art 43 RvO inzake verloedering in openbare ruimte 

 
Geacht college van B & W, 

 
De Brunssumse VVD is van mening dat iedereen op zijn of haar manier genieten mag van al 

het moois in de openbare ruimte van de gemeente Brunssum, de huiskamer van alle 

Brunssumers. 

 

Echter regelmatig treffen inwoners van de gemeente Brunssum iets aan waarvan zij vinden 

dat dit gemaakt of opgeruimd moet worden. Zij doen dan een melding in de Buiten Beter-app 

en krijgen van de gemeente bericht dat hun melding is ontvangen, opgepakt en in 

behandeling is genomen. Wanneer de melding is afgehandeld ontvangt de melder een 

bericht dat de melding is afgehandeld. So far, so good! 

 

Onlangs heeft een inwoner van de gemeente Brunssum een melding (#4071) gedaan in de 

Buiten Beter-app van het spuiten van graffiti op straatmeubilair, zijnde een straatkast van 

Ziggo, inclusief foto’s.  

 

De melding werd als volgt afgedaan: 

“Graffiti op de kast Ziggo, deze kast is eigendom van Ziggo. De gemeente verwijdert alleen 

graffiti in de openbare ruimte.” 

 

Bewoners weten niet welk meubilair in de openbare ruimte onder verantwoordelijkheid valt 

van de gemeente. De beantwoording van deze melding roept natuurlijk nog meer vragen op. 

 

Naar aanleiding van voornoemde stelt de Brunssumse VVD de volgende vragen: 

1. Is het college het eens met de VVD-fractie dat 
a. de beantwoording van de melding onvolledig is en dat de melder met nog meer 

vragen is blijven zitten? 
b. een melding niet moet blijven steken met deze mededeling maar een 

vervolgtraject opgestart dient te worden naar de eigenaar van het object om zo 
verdere verloedering van de openbare ruimte te voorkomen? 

2. Kan het college aangeven of en zo ja, welke regelgeving er is bij soortgelijke 
meldingen van objecten in de openbare ruimte welke geen eigendom zijn van de 
gemeente? 

3. Vindt er, o.a. door een melding, dan terugkoppeling plaats met die eigenaren en zijn 
er afspraken gemaakt, ondanks dat het geen objecten zijn die onder 
verantwoordelijkheid van de gemeente vallen, zodat deze objecten schoon en veilig 
blijven? 
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4. Hoe zou het college het proces met betrekking tot vragen over eigendommen van 
derden bij voorkeur inrichten om te voorkomen dat mensen van het kastje naar de 
muur worden gestuurd? 

 
De VVD-fractie ziet uw antwoord(en) graag per omgaande tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Namens VVD-fractie Brunssum, 
 
T. Theunissen en A. de Haas 
Raadsleden 


